
 
 
 
 
 
 
 
 

Obec Bukovec 
 

 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 15. neverejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
obce Bukovec 

konaného dňa 28.12.2020 
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Miesto konania: 

 

Online formou video-konferencie, začiatok o 17:00 hod. 

 

 

Prítomní: 

 

- Ing. Lýdia Mikulová –  starostka obce Bukovec 

- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Bukovec (ďalej len: „OZ“) podľa 

prezenčnej listiny: 

Ing. Peter Bolna – zástupca starostu obce Bukovec 
Mgr. Petra Babušáková 
Ladislav Bolna 
Matúš Drotár 
Mgr. Iveta Hájniková 
Ing. Juraj Sabol 
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Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bukovec 
2. Schválenie programu, zapisovateľa, overovateľov zápisnice a navrhovateľov uznesení 
3. Dodatok č. 13 a Dodatok č. 14 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu 
4. Správa kontrolórky obce ku návrhu rozpočtu na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na 

rok 2022 a na rok 2023 
5. Schválenie rozpočtu obce Bukovec na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na rok 2022, 

2023 
6. Prerokovanie návrhu materiálu MEMORANDUM O SPOLUPRÁCI na príprave 

Integrovanej územnej stratégie udržateľného mestského rozvoja Košíc 
7. Návrh uznesení 
8. Záver  

 
 

 
K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bukovec. 

 

Starostka obce Bukovec Ing. Lýdia Mikulová, privítala všetkých prítomných na 15. 

neverejnom zasadnutí OZ. 

Skonštatovala, že na zasadnutí OZ sú prítomní 6 poslanci OZ,  teda Obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné a oboznámila OZ s podmienkami neverejného 

zasadnutia OZ: 

„Podľa § 30f ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov možno rokovanie obecného zastupiteľstva počas krízovej situácie 
uskutočniť aj prostredníctvom videokonferencie alebo inými prostriedkami komunikačnej 
technológie, z ktorého je obec povinná vyhotoviť obrazovo-zvukový alebo zvukový záznam, 
ktorý do 48 hodín zverejní na webovom sídle obce a do piatich dní v podobe zápisnice na 
úradnej tabuli obce.“ 
 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu, overovateľov zápisnice a navrhovateľov uznesení. 

 

K bodu 2 /1 programu OZ 

Schválenie programu 15. neverejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

 

Starostka obce Ing. Lýdia Mikulová predniesla návrh programu 15. neverejného 

zasadnutia OZ.  

 

Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 
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PROTI:  0  

ZDRŽALI SA:  0 

 

Návrh programu 15. neverejného zasadnutia OZ bol schválený.    

 

 

K bodu 2/2 programu OZ 

Prednesenie návrhu a schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý Ing. Peter Bolna a za overovateľov zápisnice 

boli navrhnutí poslanci Mgr. Iveta Hájniková a Ing. Juraj Sabol. 

 

Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 

ZDRŽALI SA:  0 

 

 

K bodu 2/3 programu OZ 

Prednesenie návrhu a schválenie návrhovej komisie. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Ladislav Bolna a Matúš Drotár.  

 

Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 

ZDRŽALI SA:  0 

 

 

K bodu 3 programu OZ 

Dodatok č. 13 a Dodatok č. 14 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu. 

 

OZ prediskutovalo body organizačnej štruktúry Spoločného obecného úradu, 
vymedzené hodiny pre jednotlivé obce, mesačný plat odborného zamestnanca a výšku 
príspevku určeného podľa koeficientu na jedného obyvateľa. 

  
OZ sa hlasovaním vyjadrilo jednotlivo k nasledovným dodatkom a poveruje starostku 

podpísaním dodatkov v mene obce. 
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K bodu 3/1 programu OZ 

Schválenie dodatku č. 13 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu. 

 

Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 

ZDRŽALI SA:  0 
  
K bodu 3/2 programu OZ 

Schválenie dodatku č. 14 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu. 

 

Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 

ZDRŽALI SA:  0 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Správa kontrolórky obce ku návrhu rozpočtu na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na rok 
2022 a na rok 2023. 

 
Pani kontrolórka Ing. Milada Jurková sa ospravedlnila na neúčasti na zasadnutí OZ. Jej 

stanovisko bolo predložené OZ na základe podkladov, ktoré boli spracované podľa zákona o 
rozpočtových pravidlách:  

1. Východiská spracovania odborného stanoviska 
A. Zákonnosť predloženého návrhu rozpočtu 
B .  Metodická správnosť predloženého návrhu rozpočtu  

2. Východiská tvorby návrhu rozpočtu 
3. Tvorba návrhu rozpočtu 
4. Základná charakteristika návrhu rozpočtu 
5. Zhrnutie 
6. Záver 

 
Obec Bukovec doteraz nemala problém dodržiavať plnenie predošlých rozpočtov. 
Návrh rozpočtu bol v súlade s VZN a bol zverejnený na pripomienkovanie podľa 

zákonných požiadaviek. 
 
Kontrolórka odporúča OZ schváliť rozpočet na rok 2021 (a zobrať na vedomie 

výhľadový rozpočet pre rok 2022 a 2023). 
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Poslanci OZ berú na vedomie správu kontrolórky ku návrhu rozpočtu.  

 Poslanci OZ sa hlasovaním vyjadrili k hore uvedenému bodu.  
 
Hlasovanie: 
ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 

ZDRŽALI SA:  0 

 

 

K bodu 5 programu OZ  

Schválenie rozpočtu obce Bukovec na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na rok 2022, 2023. 

  
Predseda finančnej komisie Juraj Sabol v krátkosti predstavil ciele pri tvorbe rozpočtu. 

Hlavným cieľom bolo dosiahnuť vyrovnaný rozpočet na rok 2021. Taktiež sa už dopredu 
pripravujeme na plánované zvýšené investičné náklady. Hodnoty jednotlivých položiek sa 
mierne navyšovali aj z dôvodu inflácie. 

Stretnutie finančnej komisie prebehlo dňa 22.12.2020, kde spoločne prerokovala návrh 
rozpočtu obce Bukovec na rok 2021 a výhľadového rozpočtu na rok 2022, 2023. 

 
OZ následne prediskutovalo jednotlivé položky rozpočtu, ako napríklad: 
Kapitálové príjmy sú dvojnásobné oproti minulému roku, čo je spôsobené  dotáciou 

z PPA -  MAS Rudohorie a tiež navýšením finančných prostriedkov z predaja pozemkov 
(najmä lokalita Dolinka).  V deň zasadnutia obec obdržala rozhodnutie o pridelení dotácie 
z PPA,  ktorá bude použitá na plánovanú rekonštrukciu priestorov na 2. podlaží kultúrneho 
domu. Teda zmenenou položkou oproti zverejnenému návrhu rozpočtu bola suma 
z pôvodných 60 000,- Eur na 46 772,- Eur na rekonštrukciu interiéru kultúrneho domu. 

Ďalšou úpravou v návrhu rozpočtu je suma na vybavenie kuchyne v časti kapitálové 
výdavky – 30 000,-Eur.  

Zmenený bude taktiež text položky „Rezerva na potencionálne dotácie“ na text 
„Spolufinancovanie projektov“ pričom výška sumy ostáva nezmenená, t.j. 4 000,-Eur. V tejto 
časti kapitálových výdavkov bola doplnená položka kód 713005 -  rozumieme ňou 
„Zariadenie kuchyne“ po plánovanej rekonštrukcii,. Samotný projekt vybavenia kuchyne je 
v štádiu návrhu. Máme ale pripravený rozvrh umiestnenia spotrebičov podľa hygienických 
štandardov. 

 
V návrhu rozpočtu boli navýšené napr. aj náklady na právnické služby z dôvodu krokov 

na obranu proti anonymným podaniam s cieľom poškodiť meno obce, ďalej výdavky, ktoré 
neboli súčasťou projektu MAS Rudohorie (sociálne zariadenia, zmena umiestnenia stien a 
kompletná výmena dverí a sklenenej steny). Tieto budú hradené z vlastných prostriedkov 
obce. Poslanec Juraj Sabol sa spýtal na paralelné spustenie VO na vybavenie kuchyne s 
rekonštrukciou, čo starostka potvrdila. 
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Položky, ktoré boli v návrhu rozpočtu oproti predchádzajúcemu roku navýšené sú napr.   

- vyčistenie pozemkov za budovou plánovanej škôlky a iné v položke Príprava 
pozemkov pre obecné stavby 

- osvetlenie prechodu pre chodcov – pri kostole 
- nové webové sídlo 
- múzeum 
- sauna 

 
Naďalej sú plánované a ostávajú v rozpočte:  

- v prípravnej a projektovej dokumentácii – kanalizácia (pripojenie IBV HRADOVISKO na 
kanalizačnú sieť a zmena typu ČOV), budova rozostavenej školy 

- rekonštrukcia komunikácií 
  
 OZ sa hlasovaním vyjadrilo k schvaľovaniu rozpočtu na rok 2021 a berie na vedomie 

výhľadové rozpočty na rok 2022 a 2023. 
 
Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 

ZDRŽALI SA:  0 

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Prerokovanie návrhu materiálu MEMORANDUM O SPOLUPRÁCI na príprave Integrovanej 

územnej stratégie udržateľného mestského rozvoja Košíc. 

 
 Starostka oboznámila OZ ohľadom podrobností memoranda a detailmi už 
uskutočneného stretnutia s mestom Košice. 
Účasť nám umožní zapájať sa do rôznych projektov na rozvoj okolia Košíc (integrovaná 
doprava, cestovný ruch a podobne). Účasť je z pohľadu obce bezplatná a vieme kedykoľvek 
spoluprácu ukončiť. Nápomocný nám bude už vypracovaný plán obce PHSR. V ďalšom roku 
budú potrebné malé zmeny a doplnenia súčasného PHSR.  
  
 OZ sa hlasovaním vyjadrilo k súhlasu s uzatvoreniu memoranda o spolupráci podľa 
predloženého návrhu a poverením starostky jeho podpísaním. 

 
Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 
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ZDRŽALI SA:  0 

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Návrh uznesení. 

 
Starostka obce predložila a prečítala návrh uznesení od návrhovej komisie 15. neverejného 

zasadnutia OZ. 

 
OZ sa hlasovaním vyjadrilo k danému bodu. 

 
Hlasovanie: 

ZA:  6 

(Mgr. Petra Babušáková, Ladislav Bolna, Ing. Peter Bolna, Matúš Drotár, Mgr. Iveta 

Hájniková, Ing. Juraj Sabol) 

PROTI:  0 

ZDRŽALI SA:  0 

 
 
K bodu 8 programu OZ 

Záver. 

  

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť na rokovaní 15. neverejného 

obecného zastupiteľstva a za predložené podnety pre ďalšiu spoluprácu. Termín najbližšieho 

zasadnutia OZ starostka obce upresní dodatočne. 

 

 

 

V Bukovci, dňa: 28.12.2020 Ing. Peter Bolna 
 zapisovateľ zápisnice,v.r. 

 

 

V Bukovci, dňa: 28.12.2020 Ing. Lýdia Mikulová 
 starostka obce,v.r. 

 


